
                                                    Protokół Nr III /18 

                                z sesji Rady Gminy w Wojciechowicach 

                             która odbyła się w dniu 11 grudnia 2018 r. 

                         w sali narad Urzędu Gminy w Wojciechowicach 

W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych na ogólny stan – 15 ( nie obecna radna 

Krystyna żądło), zgodnie z załączoną listą obecności do niniejszego protokołu, Wójt 

Gminy  - Szymon Sidor, Sekretarz Gminy – Agnieszka Łuba – Mendyk, Skarbnik 

Gminy – Sylwia Dzioba, Sołtysi, pracownicy Urzędu Gminy, Wiceprzewodnicząca 

Rady Powiatu Opatowskiego – Bożena Kornacka. 

Sesję rozpoczęto o godzinie 9.00. 

Porządek III sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Porządek obrad 

1. Otwarcie III sesji , stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu II sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

3. Zmiana liczbowego składu Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy w Wojciechowicach. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

b) obniżenia średniej ceny skupu żyta obliczonej za okres 11 kwartałów będącej podstawą do 

ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2019. 

c) ustalenia stawek oraz zakresu zwolnień od podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Wojciechowice. 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wojciechowice oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego  trybu jej 

zawarcia. 

e) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wojciechowice na rok 2019. 

f) ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla sołtysów. 

g) ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

dla radnych Rady Gminy w Wojciechowicach. 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2018 -2023. 

i) zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

5. Wolne wnioski  

a) przedstawienie wniosków Rad Sołeckich  do projektu budżetu gminy na 2019 rok   

6. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Zamknięcie obrad III sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 
 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady  Gminy w Wojciechowicach  Grzegorz Wójcik otworzył III sesję 

Rady Gminy w Wojciechowicach , poinformował, że obrady sesji są nagrywane i 

transmitowane, stwierdził kworum rady na sali: na stan rady 15 osób, obecnych 14 

osób. Następnie powitał przybyłych radnych, sołtysów,  Wójta z pracownikami, 

Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu Opatowskiego. 



Przewodniczący Rady przedstawił powyższy projekt porządku obrad. 

Rada Gminy przyjęła porządek obrad  w głosowaniu jawnym: 

Głosowanie :      „za” – 14         „przeciw” – 0      „ wstrzymało się” – 0 

 

Ad. 2 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z II sesji Rady Gminy w 

Wojciechowicach 

Głosowanie :    „ za” – 13         „ przeciw” – 0       „ wstrzymało się „ – 1 

  

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik przedstawił informacje o liczbowym składzie 

Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Na poprzedniej sesji zostały 

przyjęte składy liczbowe komisji, ale do pracy w komisjach zgłosiła się mniejsza 

liczba osób niż było zatwierdzone, dlatego też Przewodniczący zgłosił wniosek 

formalny  

o zmniejszeniu składu liczbowego Komisji Rewizji i Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

 Radny Damian Jędrzejewski – na poprzedniej sesji wybraliśmy skład komisji, 

dlatego teraz powinniśmy podjąć uchwałę  zmieniającą. 

Przewodniczący Rady przedstawił jeszcze raz uzasadnienie zgłoszonych wcześniej 

wniosków. 

Radny Damian Jędrzejewski – na poprzedniej sesji ustaliliśmy skład liczbowy komisji. 

Wójt Gminy - Szymon Sidor – skład liczbowy był uchwalony w formie wniosku nie 

uchwały. 

Głosowanie wniosku w sprawie zmiany składu liczbowego Komisji Rewizyjnej- 5 

osób 

Głosowanie:        „za” – 12         „przeciw” – 0       „wstrzymuje się” – 2 

Głosowanie wniosku w sprawie zmiany liczbowego składu Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji – 3 osoby 

Głosowanie:        „za” – 12          „przeciw” – 0       „wstrzymuje się” – 2 

 

  Ad. 4 

Przewodniczący Rady - Grzegorz Wójcik przystępujemy do bloku głosowań czy ktoś 

z państw chce zabrać głos  

Wójt Gminy- Szymon Sidor podatek rolny zostaje na obecnym poziomie, podatek od 

środków transportowych stawki pozostają na obecnym poziomie, podatek od 

nieruchomości zwiększa się o 1,6 % w stosunku do naszych podmiotów i 

zewnętrznych. 



Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Wspólnej Komisji o przedstawienie opinii z 

Komisji ( opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodnicząca Komisji Wspólnej Radna Marianna Kaczmarska przedstawiła opinię. 

a) określenie wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Przewodniczący Rady poprosił o odczytanie treści uchwały  

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 

Głosowanie w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych 

Głosowanie:  „za” – 14    „ przeciw” – 0   „wstrzymało się „ - 0 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr III /12 /2018 

b) obniżenia średniej ceny skupu żyta obliczonej za okres 11 kwartałów 

będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2019 

Przewodniczący zwrócił się o  odczytanie treści uchwały 

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 

Głosowanie w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta obliczonej za okres 11 

kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2019   

Głosowanie;   „za” – 14       „przeciw” – 0   „wstrzymało się” – 0, 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr III /13 /2018 

 

c) ustalenie stawek oraz zakresu zwolnień od podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Wojciechowice 

 Przewodniczący Grzegorz Wójcik zwrócił się o odczytanie treści uchwały 

Głosowanie w sprawie ustalenia stawek oraz zakresu zwolnień od podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Wojciechowice 

Głosowanie:   „za”  - 15        „przeciw” – 0        „wstrzymało się” – 0 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

                                          Uchwałę Nr III/14 /2018 

Przewodniczący Rady udzielił głosu sołtys Lasota Barbara – zadała pytanie czy 

podatek od nieruchomość przedsiębiorczy lokalni płaca taki sam jak przedsiębiorcy z 

zewnątrz. 

Wójt Gminy Szymon Sidor – przedsiębiorcy lokalni płacą połowę stawki podatku  

Na obrady III sesji Rady Gminy w Wojciechowicach przybyła Radna Krystyna Żądło. 

Przewodniczący poprosił radnych o sprawdzenie kworum. 



W obradach sesji rady Gminy w Wojciechowicach na stan rady 15 osób udział bierze 

15 osób. 

Radny Jędrzejewski Damian – czy zostały utworzone nowe podmioty na terenie 

naszej gminy, czy powstały miejsca pracy. 

Wójt Szymon Sidor- postaram się przygotować informacje na następną sesje. 

Głosowanie w sprawie ustalenia stawek oraz zakresu zwolnień od podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Wojciechowice 

Głosowanie:    „za”  - 15          „przeciw” – 0           „wstrzymuje się” – 0 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

                                            Uchwałę Nr III / 14 / 2018 

 

 d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wojciechowice oraz odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu jej zawarcia 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się o odczytanie treści uchwały 

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wojciechowice oraz odstąpienie 

obowiązku przetargowego trybu jej zawarcia. 

Głosowanie:    „za” – 14      „ przeciw” – 0       „wstrzymało się” – 0      „ brak głosu” -1 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr III / 15 /2018 

e) uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wojciechowice   

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się o odczytanie treści uchwały 

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 

Głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Wojciechowice na rok 2019 

Głosowanie:   „za” – 14      „przeciw” – 0        „wstrzymało się” – 0     „brak głosu” - 1  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr III / 16 /2018 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy 

f) ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla 

sołtysów 

Przewodniczący wznowił posiedzenie i poprosił o zabranie głosu Pana Wójta 

Szymona Sidor 



Wójt Szymon Sidor – 7 grudnia odbyło się spotkanie z sołtysami na którym to zostały 

omówione zagadnienia: możliwość zawiązania Kół Wiejskich oraz diet dla sołtysów. 

Radny Damian Jędrzejewski – myślę, że to zasadna podwyżka, chciałem zapytać co 

znaczy za posiedzenie. 

Wójt Szymon Sidor – za posiedzenie sesji i spotkanie zwołane przez Wójta będzie 

płatne 150 zł.   

Przewodniczący poprosił o odczytanie treści uchwały 

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji. 

Głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych dla sołtysów 

Głosowanie:    „za” – 15           „przeciw” – 0               „wstrzymało się „ – 0                                                 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

                                         Uchwałę Nr III/ 17 /2018 

g) ustalenie zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podroży 

służbowych dla radnych Rady Gminy w Wojciechowicach 

Przewodniczący poprosił o odczytanie treści uchwały 

Do dyskusji zgłosili się: 

Radny Jędrzejewski Damian – jest to znacząca kwota podwyżki w skali roku. 

Radna Magdalena Kordek – jestem przeciwna ponieważ uważam, że podwyżki są 

niepotrzebne. 

Radna Małgorzata Ostrowska – jest 7 radnych, którzy pełnia po raz pierwszy mandat 

radnego i do tej pory nie zostali wprowadzenie w finanse gminy. Uważam, że radni 

nie powinni mieć podwyżki ponieważ kwota 450 zł. jest elokwentna do wykonywanej 

pracy. 

Sołtys Barbara Lasota – podjąć uchwałę o niełączeniu funkcji radnego i sołtysa.  

Radna Małgorzata Ostrowska – czym uzasadniona jest różnica w wysokości 

podwyżek, bo nie   widzę różnicy w pracy radnych. 

Wójt Szymon Sidor – prawnie jest dozwolone łączenie funkcji radnego i sołtysa 

dlatego zostawmy głos mieszkańcom. W Statucie Gminy jest zapis, że można zrobić 

degradację w wysokości wynagrodzeń radnym. Podwyżki są nie uniknione, 

pracownicy muszą być godnie wynagradzani. 

W trakcie głosowania wystąpił problem z głosowaniem na tabletach. 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny o głosowanie imienne. 

Głosowanie w sprawie wniosku o przeprowadzenie głosowań imiennych nad 

projektami uchwał. 

Głosowanie:  „za” – 15        „przeciw” – 0                 „wstrzymało się” – 0 

Wniosek został przyjęty. 



Przewodniczący poprosił o przegłosowanie uchwały w sprawie ustalenia zasad 

przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych 

Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Głosowanie:   „za”- 9           „przeciw” – 6            „wstrzymało się” - 0   

Rada Gminy w głosowaniu jawnym imiennym podjęła: 

                                              Uchwałę Nr III / 18 / 2018  

 

 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2018-2023 

Przewodniczący Rady poprosił o odczytanie treści uchwały 

Przewodniczący poprosił o przegłosowanie uchwały zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2018-2023 

Głosowanie:   „za”- 10         „przeciw” – 0             „wstrzymało się” - 5 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym imiennym podjęła: 

Uchwałę Nr III/ 19 /2018 

Nikt z radnych nie głosił się do dyskusji . 

 

i) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok 

Przewodniczący poprosił o odczytanie treści uchwały 

Głosowanie:    „za” – 10      „przeciw”- 0                „wstrzymało się” – 5 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym imiennym podjęła: 

                                       Uchwałę Nr III/ 20 /2018 

Głos w dyskusji zabrali radni 

Radna Anna Czajkowska - chcecie organizować czas wolny dla dzieci a żałujecie 

paru groszy na plac zabaw. 

Radna Małgorzata Ostrowska - prosimy o czytelne wiadomości i nie na kilka godzin 

przed sesją, wstrzymaliśmy się od głosu ponieważ nie byliśmy odpowiednio 

poinformowani. 

Wójt Szymon Sidor - na pracach komisji opracujemy budżet na 2019 rok. 

radna Magdalena Kordek – nie mamy żadnej satysfakcji , mamy prawo głosować 

„za”, „przeciw” , „wstrzymało się”. 

Radna Anna Czajkowska – na wczorajszej komisji była przedstawiona zmiana w 

budżecie trzeba słuchać. 

Radny Damian Jędrzejewski – są osoby nowe i dlatego nie wszyscy wiedzą o co 

chodzi. 



Radny Tadeusz Kabat – nie słyszałem o zmianie w budżecie, nie jestem przeciwny 

dla placu zabaw. 

Wójt Szymon Sidor – zmiana była przedstawiona przez Panią Skarbnik na komisji 

Wspólnej.  

 

Ad. 5 

Wójt Szymon Sidor przestawił informacje o przedłożonych wnioskach rad Sołeckich 

do projektu budżetu gminy na 2019 rok. 

Radny Damian Jędrzejewski – jest dużo wniosków od Rad Sołeckich, jest bardzo 

dużo do zrobienia dlatego mam prośbę szukajmy środków z zewnątrz. 

- znak za Stacja Paliw w bidzinach postawić znak „Uwaga dzieci” 

- droga 004542T w Bidzinach ustawić lustro 

- prośba o przeczytanie pisma odnośnie chodnika przy drodze krajowej w Bidzinach. 

Sołtys Barbara Lasota- prosimy realizować stopniowo wnioski Rad Sołeckich. 

Brak informacji o budowie wieży telefonicznej P 4 w Stodołach Kolonie. 

Wójt Szymon Sidor   odczytał pismo dotyczące budowy chodników przy drodze 

krajowej w Bidzinach. 

Nie było oficjalnych protestów dotyczących budowy wieży sieci P 4. 

Radny Damian Jędrzejewski – nie było wyraźnych informacji o budowie wieży. 

Inwestycja jest szkodliwe dla dzieci a jest nie daleko szkoła podstawowa. 

Sołtys Barbara Lasota – kto ma nam udzielić informacji o inwestycji. Dlaczego 

informacje nie przechodzą przez ręce sołtysa. 

Obrady sesji opuścił radny Damian Jędrzejewski. 

Radny Tadeusz Kabat – wieża powstała w ekspresowym tempie, źle  były 

rozwieszone informacje. 

Radny Marek Wójcik – nie wiedziałem o budowie  wieży jeśli będą protesty na pewno 

się przyłączymy. 

Obrady sesji opuścił radny Damian Jędrzejewski godz. 11.50. 

Wójt Szymon Sidor – jest w Starostwie instytucja o informacji publicznej na pewno 

udzielą wszelkich informacji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bożena Kornacka – jestem zbulwersowana tą 

inwestycją w Stodołach Kolonii nie mam wiedzy o budowie wieży ,dlatego zwrócę się  

o udzielenie informacji, które przedstawię państwu na kolejnej sesji. 

     

Wójt Szymon Sidor – przedstawił informacje dotyczące Domu Senior  w Stodołach 

Kolonie  

Radna Małgorzata Ostrowska- czy jest możliwość dowożenia do Domu Senior 



Wójt Szymon Sidor – informacje są dostępne w Ośrodku Pomocy Społecznej. 

Ad. 6 

Wójt Gminy przedstawił działalność międzysesyjną ( w załączniku do protokołu) 

Ad. 7  

Przewodniczący Rady Gminy w Wojciechowicach złożył życzenia świąteczne dla 

radnych, sołtysów i  pracowników Urzędu Gminy. 

Przewodniczący zamknął obrady III sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Zakończenie sesji godz. 12.00. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Sulewska  

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 i spraw społecznych 

 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

    

  

 


